
REFERAT MØTETYPE

Onsdag 27. April 2022, kl. 17:30, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

32 2022 Godkjenning av innkalling V

Manglende spinnturpunkt, ellers godkjent.

33 2022 Valg av ordstyrer og referent V

Mads referent, Nils ordstyrer, godkjent med tommel opp.

34 2022 Godkjenning av referat V

Referant godkjent med tommel opp.

35 2022 orienteringer O

Plakater skulle tas ned, det ble gjort av noen andre. Mistenker instituttet står
bak.
Follow for follow strategi på FFU-instagrammen, har forsøkt å ordne arrangement,
konvertere til buisness-account(instagram).
Påmelding er stengt, 38 påmeldte, payman lager mat, handler på fredag, lagre
maten i bilen over natta, ska�a prosjektor/lærret. �kses. 2 som har meldt seg
av etter fristen, nærmere 36. overføringer ikke umiddelbart tilgjengelig. Noen
vil har refusjon (av de som har meldt seg av). Ingem har vært forvirret, folk
har fått ting med seg.
Hensikt om å kalle inn til forum. Tas på eventuelt.
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Klage på FYS3110, svar fra programrådet, de foreslår møte mellom foreleser
og student. Student går med på dette, De ønsker FFU-representant til stedet,
Håkon/Sander er alternativer. Passe på å unngå enveis. Vi må passe på at det
mani�sterer som en diskusjon.
Forum på ka�edistribusjon, Ka�en har blitt drukket, og det merkes at folk
setter pris på det. Tar ka�e, snakker med foreleser. Har vært �ere innom
Lillefy. progresjon. Ka�e lages av og til, og delegeres til noen andre
MNSU: har hatt fest på fysisk, gikk veldig bra, det var fullt, 150+, gikk tom for
øl, festen var ferdig før 12. Musikkmiksing, dansing. Gikk veldig greit. MNSU
vil gjerne holde fest igjen. MNSU aktivitet + pizza foregikk. FFU kan også
gjøre noe sosialt, prøve å få til noe snart.
Bachelorseremoni har noe progresjon.
Fakultetnivå: obligpraksis. Fysisk institutt sin praksis divergerer fra matematisk,
det blir tatt opp med instituttet. Vi må begynne å drøfte obliger. Jevnlige møter
mellom Utdanningsutvalget og FFU skjer på måndelig basis. Admin blir med
per etterspørsel. Obligpraksis har blitt diskutert. Sosiale forumer skal bidra
med at skrekken for å snakke med professorer forsvinner

36 2022 Emneevaluering V

Listen inneholder 8 forskjellige emner som skal evalueres:

1. FYS1001, Innføring i fysikk, (ønskes vurdert på bakgrunn av at informasjon
er scattered.)

2. FYS1030, Fysikk og energiressurser, (Nytt emne,ønskes vurdert)

3. FYS2140, Kvantefysikk, (Greit lagt opp emne, lener seg ikke på powerpoints,
selv om de er rotete. Trenger muligens ikke evalueres)

4. FYS4130, Statistisk mekanikk, (bør evalueres)

5. FYS4535, Medisinske anvendelser av kjernefysikk, ()

6. FYS4740, MR-Teknologi og medisink diagnostisikk

7. HON1000, Tverrfaglig tema for Honoursstudenter.

8. MENA3201, Energimaterialer, (helt nytt, bør vurderes)

Vi sikter på 6 emner Totalt. Det kalles inn til arbeidsforum. Prioriteringsliste
lages til forum. Til neste møte velges inn hvem som tar ansvar for hvilket emne.
FYS3500, Innføring i kjerne og partikkelfysikk (ønskes vurdert). FYS2160 er
kaotisk, ønskes evaluert, men dette er høst-emne.

37 2022 FFU kontoret D

Ubrukt, opptil 20år gammelt rot. Dette er ikke vanlig. 3 år er cuto� før man
kaster noe, 5 år for referatet er basis. Dette er et rom som kan utnyttes bedre
enn nå, og kan være til gode for FFU, og vi kan bytte lås. (koster 10000kr
hvis vi betaler selv), kan også gi ønske til instituttet for låsbytte på døren, og
at rommet skal komme til gode for FFU medlemmer. sistnevnte er foretrukket
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alternativ. Hva vil vi at FFU-kontoret skal bli brukt til? Mulighet for Kontorsjef
med ansvar for rommet. Vi kan ha fremtidige møter der.

38 2022 Ting å ta opp med instituttet D

Dette er praksis på andre institutter og fakulteter, funker veldig bra. Formål er
diskusjon for å komme frem til noe. Admin var overrasket over ka�eserveringen,
og synes det var en god ide.
Utdanningsansvarlig er for sosiale forumer med professorer.
Hvis noe ønskes tatt opp med instituttet, send mail til Nils
Oblig-praksis. Hva funker, hva funker ikke? Gruppelærertilbudet, gruppetimetilbudet.
Små inkremental endringer. FYS3140 oblig-praksis er gull verdt. MNSU har
tatt opp eksamenstid.

39 2022 Merch D

Vi har ikke merch, vi har ikke fast promotering av FFU. (med untak av at
det står "her bor fysisk fagutvalg".) T-skjorter, gensere og sokker er typiske
ideer. Ka�ekampanje, vi kan ha egne ka�ekopper. Sikter på promo, siktet
på de inne i FFU. IFI har gensere, men de drukner i penger. Vi kan drøfte
sokker, ka�ekopper, og genser. Kan lage slagord. Overlates hovedsakelig til
PR-komitee. Ingen endringer skjer uten hele FFU.

40 2022 Eventuelt O/D

(Spinntur:) Mangler strengt talt gruppelærere, vi har 2-3. (10:1 ratio funker
forsåvidt greit.) Payman vil ha hjelp samme ratio, vi har 3 fagutvalg medlemmer
der så det skal gå greit. minimale praktiske utfordringer med transport av ting.
løses nok med kreativitet.

41 2022 Møtekritikk D

Ingen møtekritikk. check-out kl 18:30

Navn på referent
Mads
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